
Referat	af	ordinær	generalforsamling	i	parcelforeningen	Kirsebærhaven	1-20,	d.	28/5-20	
	
Fremmødte:		Niels(12),	Anna(20),	Mogens(15),	Torben(13)	og	Niels(14)	
	
1. Valg	af	dirigent	

Niels(12)	blev	valgt	til	dirigent	
Dirigenten	kunne	konstatere	af	generalforsamlingen	er	lovligt	indkaldt.	
	

2. Valg	af	referent	
Niels(14)	blev	valgt	til	referent	
	

3. Bestyrelsens/formandens	beretning	
Der	er	afholdt	et	bestyrelsesmøde	siden	sidste	generalforsamling.	
P.g.a.	misforståelse	angående	rekvirering	af	beskæring,	er	det	besluttet	at	beskæring	sker	
når	gartner	finder	det	fornuftigt	a.h.t.	planterne.		
Beretningen	blev	godkendt	
	

4. Aflæggelse	af	regnskab	
Regnskabet	fremgik	af	indkaldelsen	
Regnskabet	blev	godkendt	
	

5. Vedtagelse	af	budget	
Budgettet	fremgik	af	indkaldelsen	
Budgettet	blev	godkendt	
	

6. Indkomne	forslag	
Christian(16)	anmoder	om	at	der	sker	beskæring	af	det	grønne	område	mellem	14	og	16	
og	at	denne	beskæring	bliver	foretaget	i	bund.	
Anmodningen	følges	hurtigts	muligt	(se	bestyrelsens	beretning),	Niels(12)	undersøger	i	
den	forbindelse	om	det	er	muligt	at	klippe	busketten	som	hæk	og	dermed	foretage	
klipning	hvert	år	til	ca.	samme	pris.	
	

7. Valg	til	bestyrelsen:	
a. Torben	blev	valgt	til	formand	

Mogens	overtager	i	den	forbindelse	posten	som	kassér	
b. Anna	blev	genvalgt	
c. Niels	blev	genvalgt	
d. Kaj	blev	genvalgt	til	suppleant	

	
Bestyrelsen	består	herefter	af:	
	
Torben	Jørgensen	
Mogens	Berner	
Anna	Rossel	
Niels	Bock	
	



Kaj	Højmose	er	supplant	
	

8. Valg	af	revisor	og	suppleant:	
a. Henrik	blev	genvalgt	til	revisor	
b. Kaj	blev	genvalgt	til	revisorsuppleant	

	
9. Eventuelt	

Vejfesten	er	fastsat	til	d.	22.	August,	Mogens	og	Anna	undersøger	interessen.	
	

Bestyrelsen	har	modtaget	forespørgsel	fra	TDC	om	muligheden	rejsning	af	30-35	meter	
høj	antennemast	på	foreningens	område,	det	blev	på	generalforsamlingen	besluttet	at	sige	
nej	tak.	
	
Niels(12)	undersøger	muligheden	for	skift	af	gartner	og	indhenter	tilbud.	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	


